
REFERAT FRA GENERALFORSAMLING I RØDDING IF

Dato: 20. februar 2023

1. Velkomst og valg af dirigent

Tage bød velkommen. Hans Gejl blev valgt som dirigent. Generalforsamlingen blev lovligt indkaldt.

2. Formandens beretning - v. Tage

- For første gang i mange år har RIF haft underskud. Årsager: øgede indkøb efter corona og fald i

kontingentindtægter.

- Klubben er stadig økonomisk solid.

- Nye sponsoraftaler på plads med markant højere værdi - gælder for 3 år.

- Sponsorarrangement blev afholdt i samarbejde med Rødding Centret - 70 deltagere og oplæg af

Peter Geisling.

- Udfordringer med Vejen Kommune om vedligehold og drift af anlæg. Der er positiv dialog, men

fremskridt sker langsomt.

- Kommunale besparelser påvirker foreninger - behov for politisk opbakning.

- Kunstgræsbanen har haft næststørste lejeindtægt og laveste udgifter.

- Stor tak til alle frivillige og bestyrelsesmedlemmer.

3. Fodboldberetning - v. Mini

- 2022 var første normale år efter corona. RIF Cup blev afholdt med 84 hold.

- 15 hold i DBU-turneringer - 3 færre end året før.

- Stor succes med målmandstræning og samarbejde med SFS.

- DBU fodboldskole vender tilbage efter skuffelse over tidligere samarbejde med Fodbold og Event.

- Tak til trænere og frivillige - der tænkes fodbold i hele byen.



4. Håndboldberetning - v. Heidi

- Flere hold blev nedlagt i starten af sæsonen pga. lave tilmeldinger.

- U13 drenge og senior herrehold klarer sig godt - nu både serie 1 og serie 3.

- Julelodder indbragte 5100 kr. Fastelavnsfest afholdt med god stemning.

- Samarbejde med friskolen og opbakning til trænere og bestyrelse.

5. Bordtennisberetning - v. Jesper Iversen

- Sæsonen har været svær - blev sidst i efterårsturneringen.

- Forventer at forblive i serie 3 efter nedrykningsspil.

- Opfordring til at prøve bordtennis - træning mandag kl. 19-21.

6. Esportberetning - v. Tonny

- Trods mange visninger online er der ingen nye tilmeldinger.

- Kun 6 medlemmer i efteråret - utilstrækkeligt til aktivitet.

- Forventes lukket og udstyr solgt. UNG Vejen tilbyder gratis undervisning.

7. Regnskab - v. Anne-Sofie

- Fyldestgørende gennemgang. Regnskabet blev godkendt.

8. Indkomne forslag

- Ingen forslag indkommet.


